
Ивица Дачић: Да се понашамо стриктно по међународним правилима, повукли бисмо Бриселски споразум, јер Приштина већ пет година није основала ЗСО
недеља, 25 фебруар 2018 14:46

Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је да би Београд повукао
Бриселски споразум да се понаша стриктно по међународним правилима, јер Приштина
већ пет година није основала Заједницу српских општина (ЗСО).

  

  

"Нема ЗСО, враћају се српске институције", рекао је Дачић на београдском Факултету
политичких наука, где је присуствовао отварању просторија Центра за руске студије.

  

Министар је казао и да није превише одушевљен тоном којим се представници
међународне заједнице обраћају Приштини.

  

"Они се брецају само на Београд. Кога интересује што већ пет година нема ЗСО? Не
разумеју да без договора са Србијом нема стабилности у региону. Ако је све завршено
када је реч о Косову, што нас зову на разговоре", упитао је Дачић.
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Он је оценио да нема алтернативе разговорима с Приштином, али је додао да постоји
велика разлика између техничког дијалога и разговора који би довео до решења у
односима Београда и Приштине.

  

(Бета)
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